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Almanya’nın yeni 
lideri ve ajandası
Toplumda Angela Merkel’in devamı olacağı al-
gısını oluşturan Scholz, Batı’da ekonomik ve
sosyal sorunların yol açtığı dengesizliklere
karşı bir dizi ekonomik vaatlerde bulundu.  

Programı hayli yoğun
Almanya’da 26 Eylül 2021 tarihinde yapılan

federal seçimlerden altı hafta sonra Olaf Scholz
başkanlığında yeni bir koalisyon hükümeti ku-
ruldu. Koalisyona ortak olan Sosyal Demokrat-
lar (SPD), Yeşiller (Grüne) ve Liberaller’in (FDP)
parti renklerine atıf yapılarak trafik işareti
(Ampel) koalisyonu şeklinde adlandırılan bu
yeni hükümetin koalisyon protokolüne bakıl-
dığı zaman programının bir hayli dolu ve yoğun
olacağı görünüyor.

Siyasetin ön saflarında
Yeni seçilen Şansölye Scholz, 20 yıldan uzun

süredir Almanya’da ön saflarda siyaset yapan
ve kamuoyu tarafından iyi bilinen bir isim.
Başta Sosyal Demokrat Parti’nin genel sekre-
terliği olmak üzere, federal çalışma bakanlığı,
eyalet başbakanlığı yapan Scholz, son olarak da
hem Angela Merkel’in yardımcısı hem de fede-
ral maliye bakanı olarak görev yapıyordu.

Haberin devamı 17. sayfada

2004’de dönemin Türkiye
Cumhuriyeti Başbakanı Recep

‘Dünya çapında
19 ülkedeyiz!

Mutlu
yıllar

Yeni yılınız
kutlu olsun

Yeni yılınız kutlu olsun

Yeni
yılınız
kutlu
olsun
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� Ali Akdemir Hamburg
/ Türkses

Antep fıstığının tüm ince
özelliklerini, A'dan Z'ye iyi bil-
diğini ifade eden Üzümcüoğlu,
Antep fıstığının, üretim aşa-
masından, pazarlanıp,  tüketi-
ciye kadar ulaştırılmasının her
devresinde  aktif yer aldığını
ifade ederek „tüm çabamız
Antep fıstığını bir dünya mar-
kası haline getirip, ülkemizin
bu alanda kalkınmasına des-
tek ve güç vermektir.“dedi.

TANITIM İÇİN KOLLARI SIVADI!
Mehmet Üzümcüoğlu'nun yaşamı

adeta Antep fıstığıyla bütünleşmiş. Üç
kuşak aileden fıstıkla haşır neşir olan
Üzümcüoğlu, Güneydoğu GAP fıstıkçılar

birliği kurucu başkanlık görevinde de bu-
lunmuştur. Ayrıca 2012 yılında dönemin
tarım bakanı Mehdi Eker ile birlikte Çin'e
giden heyetin içersinde yer alıp, o dönem
Çin ile gıda güvenliği anlaşmasının yapıl-
masında bizzat canlı  tanıklık yapmıştır.  

Yıllar önce Urfa halinde komisyoncu-
luk yaparken, işletmeci konumuna geçen
Üzümcüoğlu,“Türkiye'de 41 ilde Antep fıs-
tığı yetiştiriliyor.  Fıstık üretiminde Şanlı-
urfa  % 67'lik oranla ilk sırada yer alıyor.
Fıstığın sanayisi ve pazarlamasında ise, ilk
sırayı  Gaziantep çekiyor. Dünya Antep fıs-
tığı üretiminde ilk üç sırada, İran, ABD ve
Türkiye yer almaktadır.  Hangi fıstık ağa-
cının kaç kilo ürün verebileceğini, hangi

ağaçta,  hangi hastalık var,
ağaca bakınca hemen anlarım.
Fıstık konusunda kitap yazabi-
lecek deneyim ve birikime sa-
hibim“ diyerek konuşmasını
sürdürerek, fıstığın ve böylece
ülkemizin tanıtımında büyük
bir özveri ve çabayla çalışmala-
rını başarıyla devam ettiriyor.

HEDEF AVRUPA'NIN EN
BÜYÜK FISTIK VE FINDIK TE-
DARİKÇİSİ OLMAK!

Proteini yüksek, kalorisi
düşük olan olan Antep fıstığı,

içersinde bolca B6 vitamini barındırmak-
tadır. Antep fıstığının en düşük kalorili ku-
ruyemişler arasında yer aldığını belirten
Üzümcüoğlu,“Antep fıstığı kalp sağlığını
korur. Göz sağlığı açısından çok önemlidir.
Sindirim sağlığı ve cilt bakımı açısından da
çok faydalıdır.

YENİ ORTAK KEREM ÇELLİK!
Yeni ortağım olan ve bugüne kadar

inşaatçılık sektöründe başarılı hizmetleri
ile kamuoyunda tanınan Kerem Çellik ile
birlikte hedefimiz, Avrupa'nın en büyük
fıstık ve fındık tedarikçisi olmak. Fıstık'da
birinci elden çiftciden tüketiciye, direkt
satış yaparak, tüketiciye hesaplı alım im-
kanı sunmaktır.“ dedi.

Hamburg-Altona’da bulunan “Sait Köz” adlı restoran tadilat iş-
lemlerinin sona ermesiyle 11 Ocak Salı günü yeniden açıldı. İşletme sa-
hibi Salih Turgut, 2010’da büyüttükleri restoranda yakın zamanda
kahvaltı vermeye başlayacaklarını söyledi. Dönerin konseptlerinde bu-
lunmadığını vurgulayan Turgut, çalıştıracak kalifiye eleman bulmakta
zorlandıklarını ve siyasilere bu noktada büyük iş düştüğünü söyledi.

� Hamburg / Türkses
“RESTORANI 2010’DA BÜYÜTTÜK”
Koronavirüs salgını nedeniyle yaklaşık olarak 1,5 yıldır restoranlarının

kapalı olduğunu söyleyen Turgut, “Kapanmanın nedeni sadece tamirat değil.
Salgından dolayı biz de ağırdan aldık ve yapmışken tam yapmak istedik”
dedi. Arka bahçedeki kaba inşaatın da tamamlandığını hatırlatan Turgut,
restoranın iç kısmının 130, yazın 40, bahçede ise 25 kişiye rahatlıkla hizmet
verdiğini belirtti. Firma yemekleri ve toplantıların restoranda gerçekleştiği
bilgisini veren Turgut, “1990’lı yıllarda bu dükkânda çalıştım. 2000’de biz
satın aldık. 2000’de 2009’a kadar işlettikten sonra, restoranı Sait Köz olarak
2010’da büyüttük” diye konuştu.

“KAHVALTI VERMEYE BAŞLAYACAĞIZ”
Restoranda geniş çaplı değişikliklere gittiklerini ve kahvaltı işlemlerine

yakın zamanda başlamayı planladıklarını vurgulayan Turgut, “Şu anda gas-
tronomide çok büyük bir sorun var. Maalesef buradaki siyasetçilerimiz
üçüncü aşının vurulması yönünde bir karar aldı. Aksi takdirde ikinci aşıdan
sonraki her gün test zorunlu hâle getirildi” ifadelerini kullandı. Hiçbir insanın
test olup da restoranda yemek yemek için sıraya girmeyeceğini kaydeden
Turgut, “Bir de bulaş riski korkusu var. Doğal olarak, buraya gelen memurlar
görevleri icabı kontrol ediyorlar” dedi. Test sonucu bulunmayan müşterilerin
restoranda oturamadığını ifade eden Turgut, “Bu durum gastronomi için
çok kötü. Restoranı kapatsalardı daha iyiydi. En azından bu kadar giderimiz
olmazdı. Aslında biz burayı 8 Ocak’ta açmayı kararlaştırmıştık. 10 Ocak’ta
ise bu karar çıktı. Açmayı ertelemeyi düşündük ama bu test olayı genel ola-
rak neredeyse sadece gastronomiye hizmet eden yere geldiğinden çok et-
kilendik” diye konuştu.

“KONSEPTİMİZDE DÖNER YOK”
Döneri konseptlerine koymadıklarını ve döner eksikliğinden kaynakla-

nan müşteri eksikliğini göz önünde bulundurduklarını anlatan Turgut, “Diğer
dükkânımız döner ağırlıklı. Ama bu dükkânda, ikisini birbirine karıştırma-
mayı tercih ettik” diyerek, ızgaranın yanı sıra tava yemekleri, sac kavurma,
güveç yemekleri de verdiklerini söyledi.

Alman ve Türk olmak üzere her kitleden müşteriye hitap ettiklerini kay-
deden Turgut, şöyle konuştu: “Öğlen ofislerden genellikle Almanlar geliyor.
Hafta içi yarı yarıya oluyor. Hafta sonu ise yabancılar daha çok”.

“KALİFİYE ELEMAN SAYISI YETERSİZ”
Düğün salonu işletenlerin de sıkıntıda olduğunu anlatan Turgut, yaşa-

dığı sorunları “Gastronomi bireysel değildir. Burada bütün insanlar ekmek
yiyor, çalışanlar var. Burası kapandığında, bu kadar insanın işsiz kalması
gündeme geliyor. Bu mekânların elektrik ve kira giderleri de var” sözleriyle
dile getirdi. Enflasyonun, salgın koşullarında çok büyük bir yükselişte oldu-
ğunu aktaran Turgut, fiyatların iki katına kadar çıktığının altını çizdi. Fiyat
artışının müşterileri olumsuz etkilediğini ve bu nedenle daha az müşteri
ağırladıklarını bildiren Turgut, “Bizim Türk gastronomisinde arkadan gelerek
yetişen bir kadro da yok. Bu da bir sıkıntı. Aslında bunu bireysel olarak ele
almamalıyız” şeklinde konuştu. Bu durumu başka bir gazeteciyle de görüş-
tüğünü anlatan Turgut, “Önceden döneri bıçakla keserdik. Şimdi çoğumuz
elektrikli makineyle kesiyor. Ancak makine bozulduğunda işletme sahibi

döner veremiyor” dedi.
“SİYASİLERE BÜYÜK İŞ DÜŞÜYOR”
İşten anlayan kalifiye elemanları Türkiye’den getirmeye yönelik kanu-

nun çıktığı bilgisini veren Turgut, “Fakat bunun birçok şartı var. Türkiye’den
diploması olacak. Beş yıl sigortalı çalışmış olacak. Bu işlemler çok uzun sü-
rüyor. Bir yıl sürdüğü oluyor. Halbuki bir-iki ayda sonuçlansa daha iyi olur”
dedi. Siyasetçilere bu noktada büyük iş düştüğünü kaydeden Turgut, “İş ve
işçi bulma kurumuna müracaat ediyoruz veya bildiriyoruz. Bizzat telefon
açıp eleman istiyoruz ancak ‘Yok’ deniyor. Sadece bizde değil, otellerde de
kalifiye eleman bulunmuyor” dedi. Kanunun hiçbir altyapısı bulunmadığını
belirten Turgut, şunları söyledi: “Benim düşündüğümü buradaki Alman va-
tandaşlar da düşünüyor. Dün büyük bir içecek firması buradaydı. Onlar da
aynı sıkıntılardan yakındı”.

“GASTRONOMİ PROFESYONELLEŞTİ”
Gastronominin profesyonelleştiğini anlatan Turgut, “Biz Hamburgluyuz

ve buranın ekonomisi bizim için çok önemli. Burada hep beraber aynı ge-
mideyiz. Bu gemi su alırsa hepimiz batarız. Hamburg güzel olursa biz gü-
zelleşiriz. Bu; sokağıyla, caddesiyle, restoranıyla birbirine bağlıdır. Böyle
düşünmeliyiz” dedi.

Dükkânın şu anki dizaynı için Türkiye’den bir mimar ile anlaştıklarını
kaydeden Turgut, “Renkleri ben seçtim. İyisiyle, kötüsüyle bu hâle getirdik.
Çizmek değil, uygulamak çok zor” diyerek sözlerini noktaladı.

‘Antep fıstığının 
kitabını yazabilirim’
2016 yılından beri Almanya'da yaşayan Şanlıurfa doğumlu iş insanı Mehmet Üzümcü-
oğlu söz Antep fıstığından açıldığında,  kendinden bir hayli iddialı ve emin konuşuyor.
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GELENEKSEL YATIRIM 
ARACI ALTIN VE
GÜMÜŞ 
Son yıllarda Altına ve Gümüşe yatırım oldukça önem kazandı.
Bir nedeni Enfl asyondan korunma.

Degussa Goldhandel Almanya‘nn en büyük Altın Taciri olarak, altına
yatırımın, külçe altın ya da sikke gibi yerleşmiş şekillerde
yapılmasını tavsiye eder.

Bu anlamda yatırımcılar 24 ayar 999,9/1000 LBMA sertifi kalı 1 gram,
2,5 gram, 5 gram, 10 gram, 20 gram, 1 ons, 50 gram, 100 gram, 250
gram, 500 gram ile 1 kilogram külçe olmak üzere farklı, seçenekleri
tercih edebilir.

DEGUSSA GOLDHANDEL ALTIN SATMAK 
İSTENYENLERİN GÜVENİLİR ADRESİ. 

Altın eksperleri tarafından bilezik, kolye, yüzük, külçe altın, sikke,
altın diş güncel kur fiyatlardan alınır ve hemen nakit ödeme yapılır.
Isterseniz sattı ınız mücevherlere karşı şubelerimizde hemen altın

tırımı yapabilirsiniz.

e erli eşya ve emanetlerinizi güvence altına almak için, kiralık
kasalarımız Hamburg ve Hannover şubelerimizde mevcuttur.

YASTIK ALTI 
ALTINLARINIZI 
DEĞERLENDİRİN! 
Yüksek altın fi yatlarından faydalanıp 
her türlü yastık altı altınlarınızı bize satın! 
Altın bir güven işidir Degussa Goldhandel.

DEGUSSA-GOLDHANDEL.DE

A u g s b u r g    B e r l i n    D ü s s e l d o r f    F r a n k f u r t    H a m b u r g
H a n n o v e r    Kö l n    M ü n c h e n    N ü r n b e r g    P f o r z h e i m    S t u t t g a r t

Z ü r i c h    G e n f    M a d r i d    L o n d o n

Degussa Goldhandel GmbH
Theaterstraße 7 30159 Hannover
Telefon: 0511 897338-11
E-Mail: hannover@degussa-goldhandel.de

Thorsten Straller-von Kersten
Degussa Niederlassungsleiter Hannover

Degussa Goldhandel GmbH
Ballindamm 5 20095 Hamburg
Telefon: 040 3290872-11
E-Mail: hamburg@degussa-goldhandel.de

Thomas Günther
Degussa Niederlassungsleiter Hamburg
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� Ali Akdemir  Hamburg / Türkses
Kovid 19 pandemi koşullarında kurallara

uyularak gerçekleşen genel kurula  51 üye katıldı.
Toplam üye sayısının 138 olduğu belirtilen genel
kurulda divan kuruluna oy birliğiyle, İlknur San-
cur,  Erkan Erçin'e ve Zülfikar Akbal seçildi.

BAYRAĞI DAHA İLERİ BOYUTLARA 
TAŞIYACAĞIM
11 senelik derneğin başkanlığına seçilen Birol

Topalak,  seçimden sonra yaptığı konuşmada ken-
disini başkanlık görevine layık gören üyelere te-
şekkür ederek “ kuruluşundan itibaren içersinde
sverek ve gönülden destekleyerek yer aldığım
derneğimizde, bugüne kadar emekleri geçen tüm
yönetici arkadaşlara teşekkür ediyorum. Bende

devraldığım bu sorumluluk bayrağını  daha ileri
boyutlara taşıyacağım” dedi

Geçen dönem dernek başkanlık görevini yü-
rüten Durmus Erkisi'nin tekrar aday olmadığı se-
çimli genel kurulda, eski başkan  yaptığı duygusal
konuşmada, kendisine bugüne kadar destek
veren üyelere teşekkür ederek,“bende yeni ça-
lışma sürecinde yönetim kurulu organlarına seçi-
len tüm arkadaşlara başarılar diliyorum“ dedi.  

Bugüne kadar eğitime katkı ve sosyal sorum-
luluk projelerine verdikleri desteklerle kamuo-
yunda  tanınan Demokrat Çorumlular
Platformunun yönetim kurulu organları yapılan
son derece demokratik ve uyumlu bir seçim so-
nucu  şu şekilde oluştu.

YENİ YÖNETİM KURULU ORGANLARI
Yönetim Kurulu: Birol Topalak, Tekin Kara,

Nurdane Bağcı, Fadime Topalak, Handan Şengel,
Ali Demirer, Yusuf Çinkaya, Hamdi Şimsek ve
Yusuf Dumanlı

Denetleme Kurulu: Erkan Erçin, Haydar Erkişi,
Şevket Maden, İlknur Sancur. Erol Buldak

Disiplin Kurulu: Orhan Özgür, Durmuş Erkişi,
Sedat Eröksüz, Serkan Alkan ve Aysun Yılmaz

Demokrat Çorumlularda
Birol Topalak Dönemi
Almanya'nın Hamburg şehrinde faaliyete bulunan Demokrat
Çorumlular Platformu'nun gerçekleşen 4.olağan genel kuru-
lunda yapılan seçimde başkanlık görevine Birol Topalak getirildi.

� Ali Akdemir Hamburg / Türkses
1973 yılında önce kendisi, daha sonra eşi Beylan

hanım 1982 yılında aile birleşiminden Almanya'ya iş
göçü kervanına katılırlar.

Nafis Benli, önce 6 yıl taksici olarak çalışır. Daha
sonra iki yıllık aldığı eğitimin ardından uzun uğraş ve
mücadeleler sonucu, Kuzey Almanya'nın ilk şöför eğitim
okulunu, Almanya'nın liman şehri Hamburg'un Billstedt
semtinde 1990 yılında açar.

Kuzey Almanya'da bir ilk olma özelliği taşıyan bu gi-
rişimci tavrıyla, Almanya'nın iş göçü tarihinde iz bırakan
ö i l li t i d d N fi B li' i

SİVAS-GEMEREK EĞERCİ KÖYÜNDEN HAM-
BURG'A UZANAN YOL HİKAYESİ!

Cumhuriyet tarihinin ilk temel taşlarının atıldığı Si-
vas'ın Gemerek ilçesi Eğerci köyü doğumlu Nafis Benli,
Beylan hanımla uzun yıllardır mutlu ve huzurlu bir evlilik
sürdürmektedir.

Ergin ve Eren isimli iki erkek çocuk sahibi olan çift
uzun yıllar öncesi geldikleri ülke topraklarına hasret ve
özlem duymaktadır. İlk kez Billstedt semtinde açtığı
şöför eğitim okulu sayısını, daha sonra Barmbek ve Ber-
liner Tor'da açarak üç'e çıkartır. Yaşam öyküsünde ol-
d ğ gibi çal şma a mi e kararl kla nelerin

olan şoför okullarını evladına devrederek, eşiyle birlikte
yılların yorgunluğunu tatil yaparak, gezerek çıkartmaya
çalışmaktadır..

ÇOCUKLAR ÇİÇEKTİR!
Balık tutmak ve kitap okumanın en büyük hobileri

arasında yer aldığını belirten Nafis Benli, söz çocuklar-
dan açıldığında bir an duygusallaşıyor ve gözleri doluyor.
"Çocuklar çiçektir. Onları çok seviyorum. Tüm dünyadaki
çocukların acı çekmesine, şiddete maruz kalmasına,
küçük yaşta çalıştırılmalarına yüreğim dayanmıyor. On-
lara çok üzülüyorum. Elimden fazlaca bir şey gelmediği
içinde kahredi or m Onlar insanl k tarihimi e bi im

Kuzey Almanya"da bir ilke imza atan kişilik Nafis Benli!

"Olaf Scholz Traşı"na yoğun ilgi Seçimlerden par-
tisi SPD’yi birinci çıkartan, Yeşiller ve Hür Demokratlar
ile ortak  koalisyon hükümeti üzerinde anlaşan Alman-
ya’nın yeni başbakanı Olaf Scholz'un arkadaşı ve ber-
beri olan Behçet Algan'dan  açmış olduğu "Olaf Scholz
Traşı" kampanyasına yoğun ilgi  artarak devam ediyor.

� Ali Akdemir Hamburg / Türkses
Bilindiği üzere Olaf Scholz'un Federal Meclis'te yapılan

oylamada 303'e karşı 395 oyla başbakan seçilmesiyle bir-
likte,  Almanya'da 16 yıllık Angela Merkel dönemi sona er-
mişti. Scholz bu sonuçla,  Almanya’da başbakanlık
koltuğuna oturan 10’uncu siyasetçi olmuştu.

"Kardeşim başbakan olmuş gibi sevindim" 
Bu duruma ise en çok sevinenlerin başında onun partili

arkadaşı ve berberi olan Behçet Algan olmuştu.  Kendiside
SPD üyesi olan, 4 kez Altona belediye meclis üyesi olarak
görev yapmış olan ve çevresinde Hamburg muhtarı olarak
da anılan  Behçet Algan bu sevindirici gelişme karşısında
berber dükkanında ilginç bir kampanya başlatmıştı.

KENDİMİ ALTONA'DA İZİNDE GİBİ HİSSETTİM“
Ünlülerin berberi olarak da çevresinde anılan Behçet

Algan'ın başlatmış olduğu  4.,99 Euro olan başbakan Olaf
Scholz traşına gelenler arasında Hamburg'da siyaset, iş ve
spor dünyasından bir çok tanınmış şahsiyette yer alıyor.

Almanya'nın liman kenti Hamburg'da  40 yıldır kua-
förlük yapan,  bir dönem  restoran da işleten ve hayatını
anlattığı „duvarlara sorun beni“ adlı kitabı belgesel olarak

da çekilen  Behçet Algan'ın bu ilginç sıradışı kampanyasına
katılanlar arasında, SPD Federal meclis SPD milletvekili
Metin Hakverdi, G.S. Hamburg derneği eski başkanı ve bir
dönem futbol oynamış olan Ziya Toprak, gazeteciler Hurşit
Köse  torunu Kerem ve  Ali Akdemir gibi  bir çok  kişi yer
aldı.

Wilhelmsburg'da oturan SPD federal meclis milletvekili
Metin Hakverdi, başbakan Olaf Scholz traşı kampanyası
kapsamında geldiği Behçet Algan'ın kuaför dükkanında
„uzun süredir Altona'ya uğramamıştım. Traş vesilesiyle zi-
yaret ettiğim partili yoldaşım Behçet Algan'ın dükkanının
olduğu  semt olan Altona'da kendimi  bir anda  izine gitmiş
gibi hissettim.  Bu ziyaretten çok keyif aldım“ dedi.    

‘Olaf Scholz Traşı’na ilgi artıyor
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ŞİMDİ HATIRLATMA DOZUYLA AŞILANIN
Dün olduğu gibi bugün de geçerli olan bir şey var: Koruyucu korona aşısı, COVİD-19 hastalığının ağır seyretmesine veya ölümle sonuçlanmasına karşı en 
etkili korumayı sunuyor. Hatırlatma aşısıyla bugün ulaşabileceğiniz en iyi korumayı sağlarsınız. Üçüncü doz güçlendirici aşı, özellikle de delta varyantı ve 
yayılmakta olan omikron varyantına karşı üst düzeyde koruyucu özelliğine sahip. Birçoğumuz için bugün hatırlatma aşısı yaptırmanın ve bu şekilde aşının 
zamanla azalan koruyuculuğunu tazelemenin tam da zamanı!

Bleiben Sie auf dem Laufenden:

#ÄrmelHoch (Kolları sıvayalım) 
Koruyucu korona aşısı konusunda güncellenmiş bilgiler

Aşağıda belirtilen kişiler, bağışıklığı sağlayan temel aşılamadan sonra en az 3 ay geçtiyse, 
hatırlatma aşısı yaptırarak aşının koruyucu etkisini güçlendirmelidir:

Doktorunuza başvurarak bilgi edinin.

18 yaşın üzerindeki herkes
ilk aşılama serisini tamamladıktan sonra.

Johnson & Johnson® tarafından 
üretilen Janssen aşı maddesiyle 
aşılanan kişiler
ilk doz aşıdan 4 hafta sonra bir mRNA aşı 
maddesiyle ikinci doz aşıyı yaptırmışlarsa 
ardından hatırlatma aşısı yaptırmalıdır. 

J&J

Pazar ve tatil günü demeyip 
aşı yapan ve aşı olan herkese

TEŞEKKÜRLER.

Daimî Aşı Komisyonu (STIKO) Moderna’nın ürettiği 
Spikevax adındaki aşı maddesinin 30 yaşın üzerindeki 
kişilere uygulanmasını tavsiye ediyor. Bu, hatırlatma 
dozu açısından da geçerli. Bu aşı maddesi, bireysel 
olarak doktoruna başvurup danışmanlık hizmeti 
alan 30 yaşın altındaki kişilere de uygulanabilir.

STIKO BioNTech/Pfizer tarafından üretilen Comir-
naty adındaki aşı maddesinin 18 yaşından büyüklere, 
ayrıca bazı özel durumlarda gençlere de üçüncü 
doz hatırlatma aşılamalarında uygulanmasını tavsiye 
ediyor. 30 yaşından küçük herkes ve hamileliklerinin 
dördüncü ayından itibaren bütün hamileler de 
yaşından bağımsız olarak üçüncü doz hatırlatma 
aşısını Comirnaty aşı maddesi ile yaptırmalılar.

Moderna

Hatırlatma aşısında kullanılan aşı maddeleri

M
Spikevax® Comirnaty®

B

Burada adı geçen mRNA aşı maddelerinin 
her ikisi de güvenli ve etkilidir. 

Aşı maddelerinin çapraz bir şekilde kom-
bine edilmesi (önce BioNTech/Pfizer, 

sonra Moderna – veya tersi) 30 yaşından 
büyükler için mümkündür. 

BioNTech/Pfizer

30 +

Yaş grubu Yaklaşık %85’ini, ağır seyreden 
hastalıklara karşı koruyor

Hastalıktan iyileşenler,
·  birinci veya ikinci doz aşılamadan 

önce yakalandıkları bir enfeksiyonu 
atlattıktan sonra,

·  birinci doz aşılamadan önce enfekte 
olmuşlarsa ve semptomların ortadan 
kalkmasından en az 4 hafta sonra bir 
doz aşı yaptırmışlarsa, enfeksiyonu 
atlattıktan sonra hatırlatma aşısı 
yaptırmalıdır.

Bağışıklık sistemi zayıf 
olan kişiler, 
ikinci doz aşılamadan 4 hafta sonra üçüncü 
doz hatırlatma aşısı yaptırmışlarsa, aşının 
koruyuculuğunu tazelemelidir.

Hamileler
ilk aşılama serisini tamamladıktan sonra 
ve hamileliğin dördüncü ayından itibaren.

18 +

Farklı dillerde daha geniş bilgiye, indirebileceğiniz video-
lara veya haber bültenine Corona-Schutzimpfung.de
adresinden ulaşabilirsiniz.

 bmg.bund
 bmg_bund

 Bundesministerium für Gesundheit
 bundesgesundheitsministerium

En son gelişmelerden haberdar olun:

Aşılamanın sunduğu koruyucu bağışıklığın 
zamanla azalması gayet doğaldır: Bağışıklık 
sistemi, zaman ilerledikçe koronavirüsle hızlı 
ve etkili bir şekilde mücadele etmeyi 
unutmaya başlar. Aşının sağladığı koruyucu 
bağışıklık, hatırlatma dozu sayesinde kolay 
ve etkili bir şekilde tekrar tazelenir. 

18 +

Yaş grubu Yaklaşık %85’ini, ağır seyreden 
hastalıklara karşı koruyor

Daha fazla beklemeyin, üçüncü doz hatırlatma aşınızı yaptırın. 

Son güncelleme: 01.01.2022

� New York
Johns Hopkins Üniversitesinin derlediği verilere

göre, virüs tespit edilenlerin sayısı son 24 saatte 1 mil-
yon 156 bin 635 artarak 74 milyon 67 bin 514 olarak
kayıtlara geçti.

Ülkede 4 bin 414 kişinin daha yaşamını yitirme-
siyle Kovid-19 kaynaklı can kaybı sayısı 882 bin 881’e
yükseldi.

California, 8 milyon 253 bini aşkın vakayla ülkede
ilk sırada yer alırken bu eyaleti 6 milyon 162 binden
fazla vakayla Texas ve 5 milyon 522 bini aşkın vakayla
Florida izledi.

California can kaybında 79 bin 689 ile ilk sırada
bulunurken Texas’ta 79 bin 67, Florida’da ise 64 bin
955 kişi hayatını kaybetti.

Ülkede Kovid-19 aşılama istatistiklerini takip eden
Hastalıkları Kontrol ve Önleme Merkezi (CDC) verilerine
göre, 5 yaş ve üstü nüfusun yüzde 79,9’una en az bir
doz, yüzde 67,7’sine iki doz aşı uygulandı. Aşısı tamam-
lananların yüzde 44,3’üne ise hatırlatma dozu yapıldı.

Ülkede 249 milyondan fazla kişiye ilk doz, 211 mil-
yondan fazla kişiye ikinci doz, 87 milyona yakın kişiye
ise hatırlatma dozu uygulandı.

ABD’de Kovid-19’dan ölenlerin
sayısı 883 bine yaklaştı
ABD’de Kovid-19 salgınında hayatını kaybedenlerin sa-
yısı son 24 saatte 4 bin 414 artarak 882 bin 881’e çıktı.

� Ankara
8 Ocak 2022 tarihi itibariyle Kovid-19 verilerinin derlendiği

“Worldometers” internet sitesine göre, en fazla can kaybı 858
bin 346 ile ABD’de kaydedildi.

Bu ülkeyi 619 bin 878 ile Brezilya, 483 bin 463 ile Hindistan,
315 bin 400 ile Rusya, 300 bin 101 ile Meksika, 202 bin 981 ile
Peru, 150 bin 57 ile İngiltere, 144 bin 127 ile Endonezya, 138 bin
881 ile İtalya, 131 bin 847 ile İran, 130 bin 250 ile Kolombiya, 125

bin 206 ile Fransa ve 117 bin 428 ile Arjantin izledi.
Virüs nedeniyle ölenlerin sayısı dünya genelinde 5 milyon

500 bin 218’e ulaştı.
İlk kez Çin’de aralık 2019’da ortaya çıkan Kovid-19, 200’den

fazla ülke ve bölgeye yayıldı.
Dünya genelinde 304 milyon 525 bin 961 vaka tespit edildi,

virüs bulaşan 258 milyon 599 bin 546 kişi iyileşti.
Halen 40 milyon 426 bin 197 hastanın tedavisi sürüyor.

Dünya genelinde Kovid-19’dan 
ölenlerin sayısı 5 milyon 500 bini aştı
Dünya genelinde Kovid-19 salgını sebebiyle haya-
tını kaybedenlerin sayısı 5 milyon 500 bini geçti.

� Ankara
Bloomberg’in haberine göre, Hong

Kong’da araştırmacılar, hamsterların
insanlara Kovid-19 bulaştırabileceğine
dair kanıtlar buldu ve insanlar arasın-
daki enfeksiyonları hayvanlara bağ-
ladı.

The Lancet dergisinde yayımlanan
çalışma, Delta varyantının hamsterdan
insana bulaşabildiğine dair ilk belge-
lenmiş bulguları sağladı.

Araştırma için evcil hayvan dük-
kanlarından toplanan hayvanlardan
alınan örnekler test edildi.

Testlerin sonucunda birbirinden
bağımsız iki “hamsterdan insana bu-
laşı” vakası görüldü.

Çalışmaya göre, söz konusu hams-
terlar, Hong Kong’a ithal edilmeden
önce virüse yakalandı ve bu durum,
araştırmacılara evcil hayvan ticareti-
nin Kovid-19’un sınırlar ötesine yayıl-

masını kolaylaştıran bir yol olabilece-
ğini düşündürdü.

Araştırmacılar çalışmada, “Bu ça-
lışma, evcil hamsterların Kovid-19 en-
feksiyonunu kapabileceğini ve virüsü
insanlara geri iletebileceğini ortaya
koyuyor. Hamsterlarda dolaşan Kovid-
19 virüsü, insanlara bulaşabilir.” ifade-
lerine yer verdi.

Hong Kong’da 18 Ocak’ta bir evcil
hayvan dükkanı çalışanının Kovid-19
testinin pozitif çıkmasının ardından vi-
rüsün birkaç farede görüldüğü, bunun
üzerine fareler dahil yaklaşık 2 bin
küçük hayvanın itlaf edileceği bildiril-
mişti.

Tedbir kapsamında, 7 Ocak’tan
sonra evcil hayvan dükkanından fare
satın alan müşterilerin zorunlu karan-
tinaya alınacağı ve farelerin itlaf edil-
mek üzere yetkililere teslim edilmesi
gerektiği belirtilmişti. AA

Hong Kong’da yapılan bir araştır-
ma, Kovid-19’un hamsterlardan
insanlara bulaşabildiğini gösterdi.

Uzmanlar, Kovid-19’a karşı tedbirleri
bırakmamanın önemine işaret ederken,
aşılama düşük oldukça virüsün yeni var-
yantlarının ortaya çıkabileceği konu-
sunda uyarıyor. Kovid-19’un yaklaşık 2 ay
önce mutasyona uğrayan Omicron var-
yantı nedeniyle dünya çapında, kısa za-
manda çok sayıda vaka ve ölüm rapor
edildi. Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) Genel
Direktörü Dr. Tedros Adhanom Ghebre-
yesus da birçok Afrika ülkesinin aşıya eri-
şemediği için vatandaşlarına birinci doz
aşıyı yapamadığına dikkat çekti. 

‘Daha ölümcül bir 
varyant çıkabilir’

DSÖ Yönetim Kurulu Toplantısı’nda
konuşan DSÖ Genel Direktörü Dr. Gheb-
reyesus, Kovid-19 salgınının sona erdiğini

ğ

ladı. Ghebreyesus, salgının gidişatına yö-
nelik çeşitli tahminlerin olduğunu ancak
Omicron’u son varyant sanmanın olum-
suz sonuçları olacağını kaydetti. Ghebre-
yesus, ortalama her üç saniyede bir 100
Kovid-19 vakasının görüldüğünü, her 12
saniyede bir kişinin de Kovid-19 nede-
niyle hayatını kaybettiğini söyledi. 

Omicron’u son olmayabilir
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� Röportaj: Emin Sağlık
Sayın vekilimi, uzun yıllar Hamburg’da yaşa-

dınız, şimdi ise milletvekili olarak Ankara da bu-
lunuyorsunuz sizi kısaca tanıyabilirmiyiz.

1985 doğumluyum, evli ve iki çocuk babasıyım.
Hayatımın büyük çoğunluğunu Almanya’da geçirdim.
İlkokul, ortaokul ve üniversiteyi Hamburg’da, liseyi ise
Ankara’da okudum. 2009’da Ankara’ya döndüm. An-
kara’da avukatlık stajımı yaptım ve serbest avukat
olarak çalıştım. Avukatlık mesleğimin yanı sıra siyasi
çalışmalarda bulundum. AK Parti’nin çeşitli kademe-
lerinde hem yurt içi hem yurt dışı teşkilatlarında gö-
revler aldım. Yurt dışı seçim koordinasyon merkezleri
başta olmak üzere partimizin Brüksel İkinci Temsilci-
liği, yurt dışı görevlerimden bazıları. Yurt içinde de
gençlik kollarında ve ana kademe ilçe teşkilatlarında
bulundum. 2018 Genel Seçimlerinde sayın Cumhur-
başkanımız Recep Tayip Erdoğan tarafından Adıya-
man’dan üçüncü sıra milletvekili adayı olarak
gösterildim ve 2018’de meclise başladım. 2018’den
beri TBMM Adıyaman Milletvekiliyim. Aynı zamanda
Adalet Komisyonu üyesi, seçim işleri başkan yardım-
cısı ve yurt dışı koordinatörüyüm. Haziran 2023’te
gerçekleşecek seçimlerle ilgili yoğun bir çalışma içe-
risindeyiz. Vatandaşlarımızın rahatça oy kullanmala-
rını sağlamak için elimizden gelen çabayı
gösteriyoruz. Bu anlamda hem genel merkezde hem
mecliste yoğun bir çalışma mesaimiz var.

Hamburg Üniversitesi’nde kaç yıl okudunuz?
2004’ten 2009’a kadar hukuk fakültesinde oku-

dum.

“Tecrübelerimizi 
meclise yansıtıyoruz”

Ankara’daki milletvekilleriyle aranızdaki ile-
tişim nasıl?

Tabiki; uzun yıllar Almanya’da yaşadım. Oradaki
tecrübelerimizi burada meclise yansıtıyoruz. Beliyor-
sunuz; TBMM’de hukukla ilgili bütün yasalar önce
Adalet Komisyonu’na geliyor. Ve biz bunlarla ilgili ça-
lışmalar yürütüyoruz. Özellikle başta Almanya olmak
üzere diğer AB yasalarıyla mukayesesini gerçekleşti-
riyorum. Adalet Komisyonu’nda ise yurt dışında aldı-
ğımız eğitimin Türkiye açısından faydalarını
görüyoruz.

“Almanya’daki Türkler 
ile gurur duyuyoruz”

Almanya’daki gençlerimize neler tavsiye
edersiniz? Onların da milletvekili olmasını tavsiye
eder misiniz?

Almanya’daki Türkler ile gurur duyuyoruz. Avru-
pa’daki Türkler gerçekten çok başarılı. Çok büyük bir-
lik, beraberlik ve dayanışma içerisindeler. Türk
gençlerimiz kendilerini çok iyi yetiştiriyor. Türk genç-
lerinin gelecek için hazır olduğuna inanıyorum. Bu
gençlerin önümüzdeki yıllarda hem bürokraside hem
siyasette bulundukları ülkelerde önemli noktalarda
olacaklarına inanıyorum. Bunu sayılar da bize göste-
riyor. Yani üniversite okuyan çok sayıda gencimiz var.
Bürokrasi, ticaret ve kendi alanlarında çok başarılı,
büyük umutlar vadeden gençlerimiz var.  Her biriyle
gurur duyuyoruz ve onları yetiştiren anne-babalara
teşekkür ediyoruz.

“Alman milletvekilleriyle 
görüşüyoruz”

İngilizcenin yanı sıra Almanca biliyorsunuz.
Alman makamlarıyla herhangi bir konu olduğu
takdirde siz mi görevlendiriliyorsunuz?

Siyasi anlamda ilişkiler kuruyoruz. Alman meclisi

milletvekilleriyle hem Almanya’da hem Türkiye’de yer
yer buluşmalarımız, görüşmelerimiz oluyor. Avru-
pa’da, özellikle Almanya’da yaşayan çok sayıda va-
tandaşımız var. Bu vatandaşlarımızın sorunlarının
çözümü noktasında yine siyasilerle görüşüyoruz. Tür-
kiye ile Almanya arasında çok ciddi bir ticari hacim ve
sosyal ilişki var. Tarihten gelen ilişkilerimiz var. Dola-
yısıyla, her anlamda olan bu ilişkilerin siyasi anlamda
da olması çok normal ve doğal. Tabi bu ilişkileri geliş-
tirme arzusundayız. AB ile inişli çıkışlı ilişkilerimiz söz
konusu ancak Almanya ile her zaman iyi ilişkilerimiz
oldu. Bu iyi ilişkileri sürdürme niyetindeyiz.

“Scholz’a başarılar diliyorum”
Şu anki Almanya Başbakanı Olaf Scholz, Ham-

burglu ve Hamburg’da Belediye Başkanlığı yaptı.
Siz daha önce Scholz ile birebir görüşüyor muydu-
nuz?

Scholz ile aynı üniversitenin aynı fakültesinden
mezunuz. O da Hamburg Üniversitesi Hukuk Fakültesi
mezunu. Dolayısıyla, aynı üniversitede okumuş ol-
maktan mutluluk duyuyorum ve kendisine başarılar
diliyorum. Scholz ile birebir görüşmedim ancak Ham-
burg’da birçok dostumuzun onunla büyük dostluklar
kurduğunu biliyoruz. Türkler ile iyi ilişkilere sahip bir
siyasetçi. Bu ilişkilerin siyasete yansıyacağına can-ı
gönülden inanıyorum. Kendisine başarılar diliyorum.

“Cem Özdemir önemli 
bir makamda”

Cem Özdemir’e gelmek istiyorum. Biliyorsu-
nuz, seçimlerin ardından Özdemir’in Dışişleri Ba-
kanı olması gündeme gelmişti. Oradan bir Alman
gazeteci, Özdemir’e şöyle bir soru yöneltti: “Dış-
işleri Bakanı olursanız, Berlin’e giderseniz Cum-
hurbaşkanı ile nasıl bir ilişki içinde
bulunacaksınız?”.  Siz bunu nasıl değerlendiriyor-

sunuz?
Cem Özdemir aslen Türk. Her ne kadar kendisini,

geçmişini inkâr etse de bütün Almanlar onu Türk bir
Alman vatandaşı olarak biliyor. Ve kendisini aslen bir
Türk olarak görüyor. Ama tabi şu anda Almanya’da
önemli bir makamda. Biz de kendisini tebrik ediyoruz.
Başarılar diliyoruz. Tarım Bakanı olarak hem Alman-
ya’ya hem de Almanya-Türkiye ilişkilerine faydalı ol-
masını diliyoruz. Bu anlamda Cem Bey, Tarım Bakanı
olarak da inşallah başarılı olur.

“Almanya’daki Türkler 
eski Türkiye’yi iyi biliyor”

İstatistiklere göre; Almanya’da yaşayan Türk
vatandaşlarının %70’e yakını AK Parti’yi tercih
ediyor. Sizce bunun nedeni ne olabilir?

Biliyorsunuz; önceden Türkiye’deki genel seçim-
lerde yurt dışında yaşayan vatandaşlarımız oy kulla-
namıyordu. Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan’ın özellikle Avrupa ziyaretlerinde vatandaş-
larımız hep “Biz de oy kullanmak istiyoruz. Biz de Tür-
kiye’nin geleceğinde söz sahibi olmak istiyoruz” derdi.
Ve sayın Cumhurbaşkanımızın talimatlarıyla, 2007-
2008’den beri gerçekleştirilen yasal değişikliklerle bu
vatandaşlarımız da oy kullanabiliyor. O günden bu-
güne kadar altı genel seçim gerçekleşti ve bu seçim-
lerde vatandaşlarımız iradelerini sandığa yansıttı. AK
Parti’nin yüksek oranda oy aldığını görüyoruz. Ben
bunu şuna bağlıyorum: Yurt dışında yaşayan vatan-
daşlarımız Türkiye’yi eskiye nazaran daha iyi kıyasla-
yabiliyor. Eski Türkiye’yi iyi biliyorlar. Türkiye’nin
2002’den sonraki gelişimine yakinen şahit oldular ve
bundan mutluluk duyuyorlar. Dolayısıyla ve haklı ola-
rak AK Parti’yi tercih ediyorlar. Türkiye’nin geleceği
için yine AK Parti’nin büyük umutlar vadettiğini bili-
yorlar.

“Sağlıkta çığır açtık”
2023 Genel Seçimlerine AK Parti’nin ve Cum-

hurbaşkanımızın durumu ne olur. Bu hususta
görüş belirtebilir misiniz lütfen?

Dediğim gibi; vatandaşlarımız Türkiye’nin gelişi-
mine yakinen şahit oluyor. Sayın Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan’a büyük bir sevgi seli hem Tür-
kiye’de hem yurt dışında var. Tabi bu sebepsiz yere
değil. Sayın Cumhurbaşkanımızın liderliğinde gerçek-
leştirdiğimiz hizmetler var. Bunu daha da ileriye gö-
türeceğiz. Türkiye, 2022’nin
sonunda yerli otomobi-
lini üretecek. Sa-
v u n m a
s a n a y i n d e
önemli mesa-
feler kat
ettik. İnşal-
lah daha da
ileri noktaya
getireceğiz.
Sağlık konu-
sunda Türki-
ye’de çığır
açtık. Şehir
hastaneleri
ö z e l l i k l e …
İnsan yaşamının
her alanında do-
kunuşlarımız var.
Vatandaşımızın ka-
rarının başımızın üs-
tünde yeri var.
Seçimde inşallah

yine AK Parti, Cumhur İttifakı olarak Türkiye’yi gele-
cek vizyonunu doğru götürme hedefindeyiz.

“Türkiye’de 
yapılamayanları yaptık”

2023’te eski anlaşma 100. yılını dolduruyor
Feshedildiği için Türkiye özgürlüğüne daha fazla
kavuşuyor. Sizce 2023 yılından sonra Türkiye’de
nasıl bir gelişme olur?

Türkiye’de yapılamayanları zaten yaptık. İstan-
bul’da Ayasofya’yı ibadete açtık. Kıbrıs’ta kapalı Ma-
raş’ı açtık. Cumhurbaşkanımız, Türkiye’nin mill
çıkarları doğrultusunda yapılması gereken her şey
yapıyor. Toplumuz bunu takdirle ve teşekkürle karşı-
lıyor. Bu anlamda önümüzdeki yıllarda da, Türkiye için
yapılması gereken neyse bunları gerçekleştireceğiz.

“Türkler, Almanya’nın 
bir parçası”

Almanya’da Alman kanallarını açtığımızda
genellikle Türkiye aleyhinde haberler yayımlanı-
yor. Biz bundan çok rahatsız oluyoruz. Sizce
bunun nedeni ne olabilir? Biz kendimizi AB’de iy
tanıtamıyor muyuz yoksa gerçekten onlar bizim
aleyhimizde haberler yapmaktan zevk mi alıyor?

Bu durumu açıkçası bazı basın çalışanları ve baz
medya kuruluşlarının bir yanlışı olarak görüyorum
Çünkü özellikle Almanya’da şu anda Almanya’nın ge-
lişimine katkı sağlayan, Almanya’ya en iyi entegre
olanlar Türkler. Almanya’nın her alanında Alman-
ya’ya katkı sunuyorlar. Çok büyük sayıda Alman ve
Türk şu anda kaynaşmış durumda. Evliler, çocuklar
var. Birbirleriyle komşular, arkadaşlar, dostlar… Ve
Almanya’daki Türkler, şu anda Almanya’nın gerçek
bir parçası. Türk-Alman dostluğunun çok önemli ol-
duğunu ve bu dostluğun daha da gelişeceğine inanı-
yorum.

“UID büyük katkı sağlıyor”
UID, Almanya’da çok gelişmiş bir dernek

Diğer partilerin böyle bir çatı dernekleri yok. Bu
hususta görüşlerinizi almak isterim.

UID gerçekten tüm Türk vatandaşlarımızın, özel-
likle Doğu’da yaşayan vatandaşlarımızın hayatlarına
büyük katkılar sağlıyor. Hem sosyal hem siyasi çalış-
malarla büyük başarılar elde etti ve gelecekte de hem

Almanya-Türkiye ilişkileri hem Almanya’nın gele-
ceği için çok faydalı çalışmalar ortaya koyuyor

Tüm UID çalışanlarına, UID’ye gönül veren-
lere sevgilerimi sunuyorum. Çalışmala-

rından ötürü kendilerine teşekkür
ediyorum.

Eklemek istediğiniz başka bir
nokta var mı?

Hem Kanal Avrupa seyircileri-
nize hem de Türkses Gazetes

okurlarına selamlarımı, saygıla-
rımı, sevgilerimi sunuyorum. Siz-
leri TBMM’de ağırlamaktan
büyük mutluluk duyuyorum. Ça-

tısı altında bulunduğumuz TBMM
15 Temmuz 2016’da kendi savaş

uçaklarımız tarafından bombalandı
Biraz sonra size meclisi gezdireceğim

Mecliste halen restore etmediğimiz yer-
ler var. Onları göreceksiniz. Meclis çalış-

malarını beraber göreceğiz
Ziyaretiniz için çok teşekkür edi-

yorum. Başarılarınız deva-
mını diliyorum.

Ak Parti Adıyaman Milletvekili Muhammed Fatih Toprak:
‘TÜRKİYE’DE YAPILAMAYANLARI YAPTIK’
Hamburg Üniversitesi’nde yüksek örenim gören avukat, AK Parti Adıyaman Milletve-
kili Muhammed Fatih Toprak, TBMM’de 2018’den beri görev yaptığı süreç ile ilgili ola-
rak Türkses Gazetesi’ne konuştu. Gazetemiz sahibi Emin Sağlık’ı Ankara’daki maka-
mında kabul eden AK Parti Adıyalan Milletvekile Muhammed Fatih Toprak, Türkses’e
önemli açıklamalarda bulundu. Adalet Komisyonu üyeliği bulunan ve AK Parti’nin
çeşitli kademelerinde görevler alan Toprak, Almanya’daki Türkler ile gurur duydukla-
rını kaydetti. Alman milletvekilleriyle sürekli bir iletişim hâlinde olduğunu vurgula-

yan Toprak, Almanya Şansölyesi görevini 8 Aralık 2021’den beri sürdüren Başbakan
Olaf Scholz’a başarılar diledi. Türk asıllı Alman siyasetçi Cem Özdemir’in önemli bir
makamda bulunduğunu ifade eden Toprak, “Almanya’daki Türkler eski Türkiye’yi iyi
biliyor” diye konuştu. AK Parti olarak sağlıkta çığır açtıklarını ve Türkiye’de yapılama-
yanları yaptıklarını belirten Toprak, Türklerin Almanya’nın bir parçası olduğunun altı-
nı çizerek, UID’in (Union of International Democrats - Uluslararası Demokratlar Birli-
ği) Almanya’nın geleceği için çok faydalı çalışmalar ortaya koyduğunu vurguladı.
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Yurtdışı Türkler ve Akraba Topluluklar Başkanlığı (YTB), Türkiye Bursları kapsamında ülkemizde
eğitim alan Kazakistanlı öğrencileri Kazakistan Ankara Büyükelçisi Abzal Saparbekuly ile buluş-
turarak moral kahvaltısı düzenledi. Programda konuşan YTB Başkanı Abdullah Eren ve Büyükelçi
Saparbekuly, Kazakistan’ın geleceğini gençlerin belirleyeceğine dikkat çekerek Türkiye’de eğitim
alan gençlerin iki ülke arasındaki dostluğa ve Türk dünyasına hizmet edeceğinin altını çizdi.

Kazakistan’ın geleceği
kazak gençlere emanet

� Ankara / Türkses 
Yurtdışı Türkler ve Akraba Topluluklar

Başkanlığı’nın (YTB) düzenlediği program ile
Ankara’daki çeşitli üniversitelerde eğitim alan
Kazakistanlı uluslararası öğrenciler, Kazakis-
tan Ankara Büyükelçisi Abzal Saparbekuly ile
moral ve dayanışma kahvaltısında buluştu.  
TÜRKİYE İLE KAZAKİSTAN ARASINDAKİ
İLİŞKİLERİ SİZLER GELİŞTİRECEKSİNİZ

Programda konuşan YTB Başkanı Abdul-
lah Eren, Türkiye'de eğitim gören Kazakistanlı
uluslararası öğrencilerin YTB'ye emanet ol-
duklarını belirtti. 1992 yılından itibaren 5 bin
600 Kazakistanlı öğrencinin Türkiye’de burslu
olarak eğitim aldığını aktaran Eren, bugüne
kadar ise 2 binden fazla öğrencinin mezun ol-
duğunu dile getirdi. Hali hazırda ise YTB tara-
fından organize edilen Türkiye Bursları
çerçevesinde 505 Kazakistanlı öğrencinin eği-
tim gördüğünü söyleyen Eren, bunlardan 112
öğrencinin ise Ankara’da bulunduğunu ifade
etti.
TEMEL AMACIMIZ TÜRKİYE İLE KAZAKİS-
TAN ARASINDAKİ BAĞI GÜÇLENDİRMEK

Ankara'da üniversite eğitimi alan öğren-
cilerle bir moral ve dayanışma programında

buluşmak istediklerini anlatan Eren, “Ata yur-
dumuz olan, Türkistan coğrafyasının beşiği
olan, Hoca Ahmet Yesevi’nin vatanı ve Türklük
davasının menbaı olan Kazakistan bizler için
çok önemli bir yere sahip.   YTB olarak Kaza-
kistan’a yönelik çok farklı projeler gerçekleş-
tiriyoruz. Bundan sonra da gerçekleştirmeye
devam edeceğiz. Bu kahvaltıyı yapmak iste-
memizin sebebi hem sizleri bir görmek hem
de son 15 gün içerisinde Kazakistan'da yaşa-
nan süreçle alakalı size desteklerimizi ifade
etmek. Kazak devletine, Kazak halkına sonsuz
desteğimizi sunmak istiyoruz. Türkiye'de eği-
tim alan öğrenciler bizlere; ailelerinin, ülkele-
rinin dolayısıyla Kazakistan'ın ve Kazakistan’ın
geleceğinin emanetidir. Emanetimize iyi bak-

maya gayret ediyoruz. Türkiye ile Kazakistan
arasındaki ilişkileri sizler geliştireceksiniz.
Temel amacımız Türkiye ile Kazakistan arasın-
daki bağı güçlendirmek. Kazakistan’ın gele-
ceği Kazak gençlere emanet" diye konuştu.
TÜRKİYE'DE EĞİTİM GÖREN ÖĞRENCİLER
GÖNÜL ELÇİLERİMİZ

Programda konuşan Kazakistan’ın An-
kara Büyükelçisi Abzal Saparbekuly ülkenin
geleceğini eğitimli gençlerin belirleyeceğine
dikkat çekti. Kazakistan'da yaşanan olaylarda
Kazakistan Cumhurbaşkanı Tokayev'in halkla
diyalog halinde çözüme gittiğini belirten Sa-
parbekuley, şunları kaydetti: “Protestolarda
Kazakistan Cumhurbaşkanı Tokayev demo-
kratik bir şekilde halkla görüşerek çözüme ka-
vuşmaya çalıştı. Cumhurbaşkanı olayların
başında halkın gerçekçi taleplerini iletme
hakkı olduğunu, barışçıl ve hukuki zeminde di-
yalog çerçevesinde olması gerektiğinin altını
çizdi. Kazakistan'da daha kötü olaylar da ola-
bilirdi fakat yaşanan bu olaylar bizim için
büyük ders oldu. Başta Türk halkının ve Türk
devletinin zor günlerde Kazakistan halkı ve
devleti ile beraber olduğunu göstermesi bizim
için önemliydi. Türkiye'de eğitim gören öğren-
cilerin Kazakistan'a dönmesi, bunların bir
gönül elçisi olması Kazak ve Türk halkının ge-
leceğinin, iş birliğinin, halkların, dostlukların
daha güçlü olacağının göstergesidir”

� Ankara / Türkses  
Türkiye Bursları programı kapsamında dünyanın dört bir

yanından uluslararası öğrencilere ülkemizdeki üniversitelerde;
lisans, yüksek lisans ve doktora eğitimi imkânı sunan Yurtdışı
Türkler ve Akraba Topluluklar Başkanlığı (YTB), Türkiye’de eği-
timini tamamlamış uluslararası öğrencilere yönelik Türkiye ile
olan irtibatlarının devam ettirilmesi için de çok sayıda çalışma
hayata geçiriyor.

1992 yılında, 8. Cumhurbaşkanı merhum Turgut Özal
döneminde, “Büyük Öğrenci Projesi” adıyla başlatılan burs
programı, Türkiye’nin 2000’li yıllarla birlikte değişen ve ge-
lişen dış politikasına uygun olarak 2012 yılında YTB’nin ko-
ordinasyonunda yeniden düzenlenerek “Türkiye Bursları”
markasıyla tüm dünyaya açıldı.   90’lı yıllarda bağımsızlıkla-
rına yeni kavuşan dost ve kardeş ülkelerin ihtiyaç duydukları
insan kaynağının yetiştirilmesine katkı sunmak amacıyla
başlatılan program, aradan geçen süreçte dünya markası ha-
line gelerek rekor başvuru seviyesine ulaştı. Son olarak 2021
yılında 178 ülkeden 165.500 rekor başvuru alan Türkiye
Bursları programı, her sene bilimsel kriterler eşliğinde seçtiği
5 bin civarında uluslararası öğrenciyi Türk üniversitelerine
kazandırarak aynı zamanda üniversitelerimizin uluslarara-
sılaşmasına da katkı sunuyor. Eğitimlerinin ardından mezun
olan öğrencilerle irtibatı koparmayan YTB, "Türkiye Mezun-
ları Çalışmaları” başlığı ile uzun soluklu projelere imza atı-
yor.

TMP PROGRAMI HAYATA GEÇİRİLDİ
Türkiye’de eğitimini tamamlamış uluslararası öğrencilerin

ülkemizle olan irtibatlarının devam ettirilmesi için yapılan ça-
lışmalar YTB’nin kuruluşuyla başlamış olup bu çalışmaların belli
bir düzeye gelmesine müteakip 2017 yılında “Türkiye Mezunları
Programı” (TMP) hayata geçirildi. TMP ile ülkemizde herhangi
bir zamanda ve düzeyde eğitim almış mezunlar ile irtibat ve
iletişimin sağlanması, kendilerinin ülkemizle olası işbirliği im-
kânlarının geliştirilmesi amaçlanıyor.

53 ÜLKEDE 94 MEZUN BULUŞMASI
“Türkiye Mezunları Ailesi” olarak isimlendirilen ve sayıları

150 binden fazla olan Türkiye Mezunlarının dünyanın 184 ül-
kesine yayıldığı biliniyor. Bu kişilerin bir araya gelmeleri için
internet ortamında YTB tarafından oluşturulan “Türkiye Me-
zunları Portalı”nda, kimlik bilgileri ile birlikte kayıtlı bulunan
mezunlarımızın sayısı ise 120 bini aşıyor. Dünyanın çeşitli ül-
kelerinde hayatlarına devam eden ve önemli bir kısmı nitelikli
mesleklere sahip bu mezunlarla YTB’nin ve dış temsilciliği bu-
lunan kurumların yetkilileri sıklıkla bir araya geliyor. 2013 yı-
lından bu yana YTB koordinasyonunda 53 ülkede 94 mezun
buluşması gerçekleştirildi. Bunun yanında da YTB desteğiyle,
dünyanın 30 ülkesinde kurulan 34 Türkiye Mezunları Derneği
hizmetlerine devam ediyor. Bu dernekler Türkiye’nin dış poli-
tikasında önemli bir yer tutan kamu diplomasisinin son yıllar-
daki etkili araçlarından birini oluşturuyor. Mezun derneği
olmayan ülkelerde ise dernek kurulumu için çalışmalar devam
ediyor. Birçok ülkede de platformlar oluşturularak mezunların
ülkemizle irtibatı sağlanıyor.

Bu çerçevede YTB,   “Türkiye Mezunları Programı” başlığı
altında çok çeşitli, uzun soluklu faaliyetler yürütüyor.

YTB, Türkiye mezunlarını
tek çatı altında buluşturuyor
Türkiye’deki eğitimlerini tamamlayarak ülkelerine dönen uluslararası öğrenciler-
le irtibatı devam ettiren Yurtdışı Türkler ve Akraba Topluluklar Başkanlığı (YTB),
dünyanın 184 ülkesindeki 150 binden fazla Türkiye Mezununa yönelik; eğitim, ile-
tişim, iş dünyası, kapasite geliştirme, Türkçe, buluşma toplantıları ve kurumsal
görünürlük çalışmaları başta olmak üzere uzun soluklu projeler hayata geçiriyor.
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� Hamburg / Türkses
60. yılı anısına düzenlenen futbol tur-

nuvasına Hamburg DİTİB Eyalet Birliği üyesi
cami derneklerin gençleriden oluşan futbol
takımları katıldı.

Willhelmsburg DİTİB Muradiye Camii
ev sahipliğinde gerçekleşen salon turnuva-
sında, cami derneklerinin oluşturduğu 10
takım mücadele etti.

Turnuva öncesinde gençlere hitaben
Hamburg Dini Danışma Kurulu Başkanı

Osman Dikeç, Almanya ile Türkiye arasın-
daki İş Gücü Anlaşması’nın 60. yılı anısına

cami derneklerinin iştirakiyle bir futbol tur-
nuvası düzenlediklerini söyledi. Birlik ve be-
raberliğin önemine vurgu yapan Dikeç,
turnuvaya katılan tüm sporculara başarılar
diledi.

Birlik, beraberlik, sevgi ve kardeşliğe
vesile olması temennisinde bulunan Ham-
burg DİTİB Eyalet Birliği Başkanı Mehmet
Gök, Dini Danışma Kurulu başkanı Osman
Dikeç kaptanlığında din görevlilerinden olu-

şan takıma da katılımlarından ve destekle-
rinden dolayı teşekkür etti.

100’ün üzerinde sporcunun katıldığı
turnuva heyecanlı maçlara sahne oldu. Tur-
nuvada top koşturan gençler, dedelerinin
seyirciliğinde futbol oynadı.

Hamburg DİTİB Eyalet Birliği Başkanı
Mehmet Gök, turnuvaya katılan takımların
genç oyuncularını tebrik ederek, dereceye
giren takımlara eyalet birliği adına kupa ve
hediyelerini verdi.

Heyacanlı ve çekişmeli geçen tur-
nuva sonunda; Willhelmsburg DİTİB Mu-
radiye Camii gençliği birinciliği,
Norderstedt DİTİB Eyüp Sultan Camii
gençliği ikinciliği, Stade DİTİB Mevlana
Camii gençliği üçüncülüğü ve Hamburg
DİTİB Merkez Mescid-i Aksa Camii gen-
çliği dördüncülüğü elde etti.

Almanya’ya işçi göçünün 60.
yılı anısına futbol turnuvası
Almanya ile Türkiye arasındaki İş Gücü Anlaşması’nın 60. yılı anısına Diyanet İşleri Türk
İslam Birliği (DİTİB) Hamburg Eyalet Birliği koordinesinde futbol turnuvası düzenlendi.

� Berlin / Türkses 
Berlin DİTİB Eyalet Birliği aynı za-

manda Türk Şehitlik Camii Başkanı
Yakup Ayar, her Cumartesi günü kadın
ve çocuk sığınma evine ve sokakta ya-
şayan evsizlere ikramda bulunduklarını
söyledi. Ayar, “Sokakta yaşayan insan-
lara ve ihtiyaç sahiplerine yardım etmek
isteyenler “çorbada benim de tuzum
olsun” diyenler, çorba dağıtımına katı-
labilir, çorba dağıtımını üstlenebilir ve
destek verebilirler. Bizler karınca kara-
rınca Berlin’de sokakta yaşayan evsiz-

etmek istedik. Cemaatimizin ve üyeleri-
mizin desteğiyle gerçekleştirdiğimiz bu
projedeki ana gayemiz başta dinimizin
gereği insanlığa ve yaşadığımız topluma
faydalı olmakla beraber, sosyal topluma
farkındalık kazandırmak ve ihsan şuu-
runu yaymaktır. Gönüllülerimize bu du-
yarlıklarından dolayı teşekkür ederim.
Günüllü ekiplerimizle eş zamanlı olarak
mobil aş evimiz Berlin’in muhtelif sokak
ve parklarında yaşayan evsizlere, diğer
ekibimiz de kadın ve çocuk sığınma evi
sakinlerine sıcak yemek, çorba ve tatlı

Ayar, “Peygamber Efendimiz Hz.
Muhammed ‘Komşusu açken, tok yatan
bizden değildir’ sözleriyle, İslam’ın sos-
yal yönünü ortaya koymuştur. Yüce di-
nimiz İslam yoksula, yetime,
yaşlılarımıza kısacası yardıma muhtaç
her insana yardım etmeyi emreder. Biz-
ler de din, dil ve ırk ayrımı gözetmeden
insani duygularımızı ön plana çıkararak
insanlık görevimizi yerine getirdik. İkra-
mımızla onların yüzünde oluşan sıcacık
bir gülümsemenin tarifsiz olduğunu
görmek bizleri de mutlu etti.” diye ko-

Berlin’de DİTİB gönüllüleri yüzlerce kişiye sıcak yemek dağıtıyor
Diyanet İşleri Türk İslam Birliği’ne (DİTİB) bağlı Berlin Türk Şehitlik Camii gönüllüleri, kadın ve çocuk sığınma evi sakinleri ile so-
kaklarda yaşayan evsizlerin gönüllerine dokunuyor. Berlin DİTİB Türk Şehitlik Camii ve VITA Rixdorf yardım kuruluşu işbirliğinde
4 haftadır her Cumartesi günü düzenli olarak yürütülen yardım kampanyasında, sıcak yemek, çorba ve tatlı ikramlar ediliyor 

� Berlin / Türkses 
DİTİB Dini Danışma Kurulu’nca Ber-

lin şehrine özel hazırlanan 2022 yılı Di-
yanet Takvimi, Türk Şehitlik Camii
yöneticileri tarafından şehrin muhtelif
yerlerinde ikamet eden ve caminin ima-
rında emeği geçen birinci nesil büyükler
ve dernek üyeleri evlerinde ziyaret edi-
lerek, ücretsiz olarak hediye edildi.

Birinci nesil büyükleri ve cami üye-
lerini ziyaret ederek her eve bir takvim
hediye ettiklerini belirten DİTİB Türk Şe-
hitlik Camii dernek başkanı Yakup Ayar,
pandemi sebebiyle yüz yüze görüşeme-
dikleri değerlerle bu vesileyle bir araya
gelerek hasbihal ettiklerini söyledi.

Ayar, “Kendilerinin yanında olduğu-
muzu göstermek, sağlıklı ve bereketli
ömürler dileğinde bulunmak amacıyla
hem ziyaret ettik hem de günün anısına
bir takvim hediyesinde bulunduk. Bizleri
hanelerinde ağırlayan “iyiki varsınız”
dediğimiz birinci nesil büyüklerimize ve
dernek üyelerimize gönülden teşekkür
ediyoruz” dedi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti
dile getiren dernek üyeleri ve birinci
nesil büyükler, hediye için DİTİB Türk Şe-
hitlik Camii yöneticilerine teşekkür etti.

BERLİN’DE BİRİNCİ NESİL BÜYÜKLERE
ZİYARET VE TAKVİM TAKDİM EDİLDİ
Diyanet İşleri Türk İslam Birliği’ne (DİTİB) bağlı Türk Şehitlik Ca-
mii yöneticileri, Berlin’in muhtelif yerlerinde ikamet eden bü-
yükleri ziyaret ederek, 2022 yılı Diyanet Takvimi hediye etti. 



Köln’de İslam ve tasavvuf
dünyasının en büyük düşü-
nürü Mevlana Celaleddin-i
Rumi anma etkinliği kapsa-
mında konferans düzenlendi. 

�

İnsan güzeli örnek almalı

2022’nin 
sağlık ve 

mutluluk 
getirmesini 

dileriz
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�  Stade / Türkses 
iyanet İşleri Türk İslam Birliği’ne (DİTİB)
Stade Mevlana Camii’nin birkaç yıl süren

malarının ardından şehirdeki Müslüman-
cenazelerini İslami usullere göre defne-
ecekleri 700 metrekarelik alan üzerine
anan 139 kapasiteli mezarlığın açılışı için
düzenlendi.

tade Belediye Başkanı Sönke Hartlef ve
Mevlana Camii Dernek Başkanı Yakup
 ve din görevlisi Talha Üzüm’ün katılı-
şehrin güneydoğusunda yer alan Campe
rlığı içerisinde Müslüman için tahsis edi-
ezarlığın açılışı gerçekleşti.
ampe mezarlığında Müslümanların defn
bileceği alan oluşturduklarını belirten

Stade Belediye Başkanı Sönke Hartlef,
“Stade’de yaşasa da yaşamasa da Müslüman
inancına sahip insanlar, dinlerine ve gelenek-
lerine göre Campe mezarlığına defnedilebile-
cekler. Stade ve çevresinde Müslüman
inancına sahip birçok insan yaşıyor. Uyum hak-
kında konuşuyor ve bunu teşvik etmek istiyor-
sak, o zaman benim için aynı zamanda
Müslüman geleneklerine göre cenaze mera-
simi yapma imkanı da sunmamız gerekiyor.
Campe mezarlığında bu hizmetler için şartları
oluşturduk. Çok memnunum” dedi.

Hartlef, mezarlığın dolması durumunda da
yeni alanların açılmasıyla ilgili yardımcı olaca-
ğını söyledi.

Stade DİTİB Mevlana Camii dernek başkanı

Yakup Aydın, burada kalıcı ve Stade sakinleri
olarak, Müslümanlara ait mezarlığın olmasın-
dan büyük mutluluk duyduklarını ifade etti.  

Müslüman mezarlığının açılması yönünde
konuyla yakinen ilgilenen başta Belediye Baş-
kanı Hartlef’e, mezarlıklar müdürüne, çevre
düzenleme sorumlusu ve ekibine teşekkür
eden Aydın, “Sizlerin sayesinde şehrin bir par-
çası ve hemşehrisi olarak önemli bir eksikliği
çözdük. Cemaatimiz ve Müslümanlar adına
şükranlarımı sunuyorum” dedi.

Konuşmalar sonrası Stade DİTİB Mevlana
Camii din görevlisi Talha Üzüm kısa bir açılış
duası yaptı. Ardından abdest alma ve su ihti-
yacı için çeşme ile musalla taşının yer aldığı
mezarlık alanı gezildi.

lmanya’nın Stade şehrinde Müslümanlar
in mezarlık tahsis edildi

manya’nın Aşağı Saksonya eyaletine
ğlı Stade şehrinde Müslümanlara için

9 kapasiteli mezarlık tahsis edildi. 

�  Togo / Benin / Türkses
Kuzey Ren Vestfalya DİTİB Essen ve Köln Bölge Birlik-

leri ile Güney Bavyera Eyalet Birliği dernekleri, cemaatin
ve hayırseverlerin bağışlarıyla Benin ve Togo’da 12 su ku-
yusu ve vakıf çeşmesi açtı. Ülkelerin kırsal bölgelerde ya-
şayan ihtiyaç sahibi 700 aileye de gıda paketi dağıtıldı.

Mazlum ve mağdur coğrafyalara hayırseverlerin ba-
ğışlarıyla hizmet götüren Türkiye Diyanet Vakfı’nın (TDV)
“Bir Damla Hayat” projesi kapsamında DİTİB’e bağlı Boc-
hum-Dahlhausen Sultan Ahmet, Dortmund-Mengede Mev-
lana, Hamm-Bockum Hövel Selimiye, Köln-Dietrich Eyüp
Sultan Camii, Münih-Allach, Salzgitter-Lebenstadt Yunus
Emre, Werdohl Eyüp Sultan, Witten Sultan Ahmet cami
dernekleri ile NRW Essen Kadınlar Kolu bölge insanının
temiz su ihtiyacını karşılamak için 12 su kuyusu ve vakıf
çeşmesi açtı.

Ayrıca Wickede DİTİB Anadolu Camii kursu öğrencileri,
kumbaralarında biriktirdiği harçlığını ve en sevdiği oyun-
caklarını Afrikalı kardeşlerine gönderdi. 

Su kuyusu ve vakıf çeşmelerini açmak üzere Witten
Sultan Ahmet Camii Dernek Başkanı Veysel Arslan, Hamm-
Bockum Hövel Selimiye Camii Dernek Başkanı Muammer
Gökçe, Dortmund-Mengede Mevlana Camii Dernek Baş-

kanı Muharrem Pazar, Wickede Anadolu Camii Dernek
Başkanı Uğur Ayverdi, Münih-Allach DİTİB Camii Din Gö-
revlisi Bekir Dursun Benin ve Togo’ya gitti.

Wickede Anadolu Camii Dernek Başkanı Uğur Ayverdi,
DİTİB’e bağlı Essen bölgesinden 6 cami derneği ve kadınlar
kolu ile Münih bölgesinden 1 cami derneğinin desteği ve
hayırseverlerin katkılarıyla “Bir Damla Hayat” projesi kap-
samında Benin ve Togo’da 6‘şar olmak üzere 12 su kuyusu
ve vakıf çeşmesi açıldığını söyledi. Çocuklara, kimsesizlere
ve yetimlere kıyafet ve oyuncaklarla buluşturduklarını dile
getiren Ayverdi, “Çıktığımız yolda bize ve DİTİB ailesine
olan güven ile emanet edilen yardımları ihtiyaç sahiplerine
ulaştırdık. Yardım eden ve destek veren cemaatimizden,
üyelerimizden ve hayırseverlerden Allah razı olsun” dedi.

DİTİB, 2 ÜLKEDE 12 SU KUYUSU VE VAKIF ÇEŞMESİ AÇTI
Almanya’da Diyanet İşleri Türk İslam Birliği’ne (DİTİB) bağlı cami dernekleri “Bir Dam-
la Hayat” projesi kapsamında Afrika’da susuzluğa umut olmaya devam ediyor.

Almanya’nın Kuzey Ren Vestfalya Eyaleti’ne bağlı Iser-
lohn kentinde sivil toplum kuruluşları “Gönüllüler Günü”
kapsamında 25 Mamut ağacı fidanını toprakla buluşturdu.

Iserlohn Göçmen Örgütleri ve Entegrasyon Konseyi (MSO)
tarafından “Bugün yaptıklarımız, yarın dünyanın nasıl olacağına
karar veriyor!” sloganıyla gerçekleştirdiği fidan dikim törenine,
şehirde faaliyet gösteren Diyanet İşleri Türk İslam Birliği’ne
(DİTİB) bağlı Iserlohn Merkez ile Iserlohn-Letmathe cami der-

neklerinin yanı sıra, diğer dini teşkilatlar, meslek odaları ile sos-
yal ve kültürel alanda hizmet veren kuruluşlar iştirak etti.

Dünyanın en büyük, en uzun yaşayan ve türlerine az rastla-
nan Mamut ağacı fidanları hazırlanan alanda konsey üyesi der-
nekler tarafından birlikte dikildi. 

Iserlohn Merkez ve Iserlohn-Letmathe DİTİB cami dernekler
yöneticilerinin katıldığı törende her iki cami derneği ikişer adet
mamut ağacı fidanını toprakla buluşturdu. 

Şehir konseyi tarafından düzenlenen fidan dikim törenine
katıltıldıklarını söyleyen Iserlohn DİTİB Merkez dernek başkan
Dovan Üstün, “Dinimizde ağaç dikmek son derece önemli. Bugün
bu önemli görevi yerine getirmenin mutluluğunu yaşıyoruz
Mamut ağacı uzun yaşayan, gövdesi oldukça kalın ve bundan do-
layı dünyanın en büyük ağaçlarından biri olarak kabul edilir. Ya-
şadığımız ülkede sevginin ve dostluğun kalıcı, komşuluklarımız
ve arkadaşlıklarımızın mamut ağacı gibi uzun ömürlü olmasın
diliyorum“ dedi. Üstün ayrıca 2022 yılı ortalarında da ikinci fidan
dikme etkinliğinin yapılacağı belirterek, bu dünyada dikili bir
ağacımızın olmasının çok güzel bir duygu olduğunu ifade etti.

Yapılan dua ve iyi dileklerle hazırlanan alanda fidanlar top-
rakla buluşturuldu.

Iserlohn’da “gönüllüler günü”nde
fidan dikim töreni gerçekleştirildi

lmanya’nın Kuzey Ren Vestfalya
) Eyaleti’nde faaliyet gösteren Di-
t İşleri Türk İslam Birliği’ne (DİTİB)
cami dernekleri başlattıkları “Ka-

kt Ameliyatı Kampanyası” ile Afri-
a 400 kişiye ışık oldu.
ssen DİTİB Eyalet Bölge Birliği ve Tür-

Diyanet Vakfı (TDV) iş birliğinde, Balve
r Sinan, Hamm-Hövel Selimiye, Hat-
n Fatih, Hemer Merkez, Iserlohn Mer-
Lüdenscheid Sultan Ahmet, Wickede
olu ve Witten Sultan Ahmet cami der-
rinin desteğiyle yapılan ameliyatlar

cunda 400 kişi yeniden hayata tu-
u.
ssen DİTİB Eyalet Bölge Birliği Yöne-

tim Kurulu Üyesi ve Balve Mimar Sinan
Camii dernek başkanı Özkan Güler, Hemer
Merkez Camii dernek başkanı Tacettin
Önal, Iserlohn Merkez dernek başkanı
Doğan Üstün ve Lüdenscheid Sultan Ahmet
Camii dernek başkanı Göksal Üçüncü başta
katarak ameliyatlarını takip etmek ve ihti-
yaç sahiplerine yardım paketi dağıtmak
üzere Afrika’nın Senegal ülkesine gitti.

DİTİB heyeti Senegal ve Dakar bölge-
sinde 4 yetimhaneyi ziyaret etti. Heyet, ye-
timhanede eğitim gören çocuklara hediye
ve yetimhanenin yatak ihtiyaçını karşıladı.
Ayrıca bölgedeki ihtiyaç sahibi 400 aileye
yardım paketi dağıttı.

Görme problemi yaşayan ihtiyaç sahip-

lerine katarakt ameliyatı yaptırmak üzere
Senegal’de bulunduklarını belirten Essen
DİTİB Eyalet Bölge Birliği Yönetim Kurulu
Üyesi ve Balve Mimar Sinan Camii dernek
başkanı Özkan Güler, hayırseverlerin des-
teğiyle 2 gün süren ameliyat sonrası 400
kişiye ışık olduklarını ifade etti.

DİTİB heyeti olarak ihtiyaç sahiplerine
yardım paketi dağıttıklarını ve katarakt
ameliyatlarını  yerinde gördüklerini akta-
ran Güler, “Yokluk içerisinde insanlara
umut olmak çok güzel bir duygu. Bu iyilik
hareketini destekleyen hayırseverlere,
DİTİB ailesine ve Türkiye Diyanet Vakfı’na
teşekkür ediyor, hayırlarının kabulünü
Cenab-ı Hakk’tan niyaz ediyoruz” dedi. 

İTİB ailesi Senegal’de 400 kişiye ‘ışık’ oldu
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Kamuoyunda şair, yazar gazeteci, araştırmaci ve tiyatro oyun-
cusu kimliği ile tanınan  Sunay Akın'ın Ozanlara ve Türkçe'ye sahip
çıkılması gerektiğine vurgu yaptığı  gösterisinde, Hüseyin Duman
ve korosunun yanı sıra, Murat İnce-Grup Nalband da sahne alarak
etkinliğe katılanlara güzel bir müzik dinletisi sundular.

Asım Kılıç ve Önder Zeybek'in organize ettiği ve Durak Demir'in
destek verdiği kültürel etkinlikte, Mevlüt Akçıl'da sunum yaptı.

Hamburg Eyalet Meclisi milletvekilleri SPD'li Güngör Yılmaz ve
Ali Şimşek,  TGH başkanı Murat Kaplan olmak üzere,  STK temsilci-
lerinin ve çok sayıda vatandaşın etkinliğe katılarak yapılan çağrıya
destek verdiği görüldü.

Türkiye'den etkinliğe katılan Sunay Akın'ın  programın her iki
bölümünde de  başta Yunus Emre olmak üzere,  diğer ozanlara yer
verdiği sahnesinde,  Mustafa Kemal Atatürk ve Türkçe'ye ayrı bir
sayfa açarak konuyu başarılı  görsel bir anlatımla ele alması sonucu
seyirciden  tam not aldı. 7'den 70'e Umuda Türkü grubunu kuran
ve bir çok yerde türkü dostlarınla bir araya gelip başarıyla  konser-
lere imza atan  yönetmen Hüseyin Duman'ın korosuda müthiş  bir
sahne performansı sunarak seyirciden bol bol ayakta alkış aldılar.

Kendine has tarzıyla müzik dünyasında adından başarıyla söz
ettiren, Türkçe rockun Almanya'daki temsilcisi Murat İnce ve grup

Nalband programın en son bölümünde sahne alarak seyirciyi çoş-
turdular. Müzik kuşatsın yüreğinizi sözünü sürekli olarak kendine
rehber edinen  sanatçı söylediği şarkılarla sahnede adeta nostalji
rüzgarı estirdi.

İzleyenlerin son derece keyif aldığı programın sonunda seyir-
ciler sanatçılarla  bol bol hatıra fotoğrafı çekildi.  

Hamburg'da Sunay Akın rüzgarı esti!
UNESCO'nun 2019 yılını Yunus Emre ve Türkçe yılı ilan etmesinden yola çıkılarak, Hamburg'un Bergedorf
semtinde bulunan Theater Haus im Park  salonunda düzenlenen kültürel etkinlikte  Sunay Akın rüzgarı esti.

Almanya ile Türkiye arasındaki İş Gücü Anlaşma-
sı’nın 60’ıncı yılında Baden-Württemberg Eyaleti’ne
bağlı Sachsenheim şehrinde, belediye ve cami işbir-
liğinde sergi açıldı.

Sachsenheim Müze ve Kültür Sarayı’nda göç ta-
rihini anlatan serginin açılışına; Belediye Başkanı Hol-
ger Albrich, DİTİB Mimar Sinan Camii Dernek Başkanı
İsmet Harbi, Müze ve Kültür Sarayı Müdüresi Dr.
Claudia Papp katıldı. Sergi ziyaretin ilk gününde
yoğun ilgi gördü.

Sachsenheim şehrinde belediyenin ev sahipliği
ve Diyanet işleri Türk İslam Birliği (DİTİB) Mimar
Sinan Camii’nin desteğiyle düzenlenen sergide, ma-
ziyi anlatan fotoğraflar, tahta bavul, kıyafet ve ev eş-
yaları ile Anadolu insanının hayat öyküsünün
anlatıldığı röportajlar ve görüntüler ziyaretçilerin be-
ğenisine sunuldu. 

Sachsenheim barışcıl ve karşılıklı saygı içinde
birlikte yaşamı destekleyen şehirdir

Sachsenheim’ın barışcıl ve karşılıklı saygı içinde

birlikte yaşamı destekleyen bir şehir olduğunu söy-
leyen Belediye Başkanı Holger Albrich, “Şehrin müze
ve kültür merkezinde Türkiye’den Almanya’ya 60 yıl
önce gelen insanların hayat serüveni sergileniyor.
20’li 21’li yaşlarda farklı ülkelerden gelerek Al-
manya’nın kalkınması için değişik iş sektörlerine ça-
lışan insanların hayat hikayeleri anlatılıyor. Yıllar
geçtikçe artık burada kalıcı vatandaş oldular. Kendi
geleneklerini, kültürlerini ve dinlerini buraya taşıdı-
lar. Döneri ve baklavayı cadde festivallerimizde, yıl-
başı pazarlarımızda tanıdık ve tatdık. Başarılı bir
işbirliği için DİTİB Mimar Sinan Camii’ne teşekkür edi-
yor, tüm hemşehrilerimi sergiye davet ediyorum” ifa-
delerini kullandı.

Sergi yaşanan tarihi anlatılıyor
Sachsenheim DİTİB Mimar Sinan Camii işbirli-

ğiyle güzel bir sergi açılarak ziyaretçilere sunuldu-
ğunu belirten Müze ve Kültür Sarayı Müdüresi Dr.
Claudia Papp, “Sergi vesileyisle bir çok aileye konuk

ld k b l hik l t kl k ttik Tü k t

nıdık. Sergimiz yaşanan tarihi anlatılıyor. Herkesi ser-
gimize bekliyoruz” dedi.

Bavullarla geldik, Sachsenheimli olduk
Belediye Başkanı Albrich ile Kültür Sarayı Müdü-

resi Dr. Papp’a teşekkür ederek konuşmasına başla-
yan DİTİB Mimar Sinan Camii dernek başkanı İsmet
Harbi’de 1960’lı yıllarda İstanbul’un Sirkeci Garı’ndan
Münih’e trenle gelen insanların dünden bugüne ge-
linceye kadar yaşanan bir hayat hikayesini sergi ile
canlı tutmaya çalıştıklarını söyledi. Harbi, “Sergimize

yerel yetkililere teşekkür ediyorum. Tahta bavulla üç
beş yıllığına başlayan yolculuk bugün 60 yıla ulaştı.
Yeni nesiller burada doğup, burada büyüdüler, bu-
rada eğitim hayatını sürdürdüler, meslek sahibi ol-
dular. Almanya artık nesillerin yaşadığı ülkesi oldu.
Bizler de Sachsenheimli olduk” dedi.

Başkan Albrich ve Harbi, göç serüveninin sem-
bolü tarihi tahta bavul ile fotoğraf çektirdi.

14 Ocak 2022’ye kadar açık olacak sergide, ziya-
ret edenlere müze ve cami logolu madalyon hediye

Sachsenheim Müze ve Kültür Sarayı’nda göçün 60. yılına özel sergi
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Biden yönetimi, bankalarla Rusya’ya yaptırımların, 2018’de küresel
alüminyum tedarik zincirinin kesintiye uğraması ve yüzde 30 fiyat artışı
gibi benzer sorunlar yaratıp yaratmayacağı endişesini paylaştı.

WSJ: ABD, Rus bankalarına ve devlet şirketlerine yaptırımı gözden
geçiriyor

Wall Street Journal gazetesine göre ise Biden yönetimi, büyük Rus
bankaları ve devlet şirketlerine yönelik yaptırımları değerlendiriyor.

Rusya’nın Ukrayna’yı işgali durumda yaptırım uygulanacak ban-
kalar arasında nihai karar olmasa da VTB Bank gibi Rusya’nın en büyük
devlet bankalarından birkaçı bulunuyor ve gelişmiş mikroelektronik ih-
racatı yapan kilit sektörlerin hedef alınması gözden geçiriliyor.

ABD’li bir yetkiliye göre, Rusya’nın petrol ve doğal gaz ihracatına
yönelik yaptırımlar ve Moskova’nın küresel SWIFT sisteminden çıkarıl-
ması şimdilik gündemde yer almıyor.

ABD’de Başkan Joe Biden yönetimi, ABD’nin en büyük bankalarıyla Rusya’ya
Ukrayna’yı işgal etmesi durumunda olası yaptırımları görüştü.Bloomberg’ün
haberine göre, Biden yönetiminden üst düzey yetkililer, Citigroup, Bank of
America, JPMorgan Chase & Co. ve Goldman Sachs gibi ülkenin en büyük
bankalarını Rusya’ya olası yaptırımlar hakkında bilgilendirdi.

Bir gazetecinin, “ABD askerlerini Doğu Avrupa’ya ne
zaman göndereceğinize karar verdiniz mi?” sorusuna,
“ABD askerlerini yakın zamanda Doğu Avrupa’daki NATO
ülkelerine göndereceğim.” yanıtını verdi.

ABD Savunma Bakanlığı (Pentagon) Sözcüsü John
Kirby, 24 Ocak Pazartesi günü yaptığı açıklamada, Ukrayna
krizinde beklenmedik durumlara karşı NATO Mukabele Gü-
cü’nün aktif hale getirilmesi durumunda destek sağlamak
üzere 8 bin 500 askeri teyakkuza geçirdiklerini bildirmişti.

Biden, ABD askerlerini
yakın zamanda Doğu
Avrupa’daki NATO 
ülkelerine gönderecek
ABD Başkanı Joe Biden, yakın za-
manda ABD askerlerini Doğu Av-
rupa’daki NATO ülkelerine gön-
dereceğini duyurdu.Biden, Pitts-
burgh kentine gerçekleştirdiği zi-
yaretin ardından Washington
DC’ye dönüşte gazetecilere Uk-
rayna-Rusya sınırındaki gerginliğe
ilişkin açıklamalarda bulundu.

AB: Rusya, Avrupalı
bazı yetkililere giriş
yasağı getirdi, 
karşılık verilecek

Avrupa Birliği (AB), Rus makamlarının
AB’den ve AB üyesi ülkelerden bazı yetkililere
Rusya’ya giriş yasağı koyduğunu, buna karşılık
vereceklerini duyurdu.

AB Dış İlişkiler ve Güvenlik Politikası Yüksek
Temsilcisi Josep Borrell’in ofisinden yapılan
açıklamada, AB kurumlarından ve üye ülkeler-
den “bilinmeyen sayıdaki” yetkiliye Rusya tara-
fından seyahat kısıtlaması getirildiği bildirildi.

“AB, Rus makamlarının bu kararından
üzüntü duymaktadır.” ifadesine yer verilen açık-
lamada, kararın yasal dayanağının bulunmadığı
belirtildi.

AB’nin açıklamasında, “Bu kararın uygun
karşılığı olacaktır. Rusya, bu kararla birlikte ger-
ginliğin azaltılmasına katkı sağlamak yerine Av-
rupa’da gerilim iklimini körüklemektedir.”
denildi.

Ukrayna Devlet Başkanı Zelenskiy, olası bir savaş konusunda panik yapılmamasını istedi
Zelenskiy, “Rusya ile Ukrayna arasında bir

savaş ihtimalinden bahsederken dikkatli olun-
malı. İngiltere’de, Almanya’da, Fransa’da, Lit-
vanya’da basın savaş olduğu izlenimi veriyor.
Ama durum böyle değil. Bu paniğe ihtiyacımız
yok.” dedi.

Ukrayna Devlet Başkanı Vladimir Zelenskiy,
başkent Kiev’de basın mensuplarının sorularını
yanıtladı.

Rusya ile bir savaş olması halinde hiçbir ülke-
nin ordusunu Ukrayna’yı savunmak için gönder-
meyeceğini anlatan Zelenskiy, “Bir savaş olursa
hangi ülkenin ordusu bizi korumaya hazır? Bu ol-
mayacak. Bu da NATO için çok korkutucu. NATO,
eğer Ukrayna ittifaka katılırsa onu savunmak zo

runda kalacak. Bunlar NATO için çok ciddi zorluk-
lar. Bazı Avrupa ülkeleri Ukrayna’yı NATO’ya al-
mayarak risk almamaya güveniyorlar. Ama şimdi
topyekun bir savaş başlarsa bu, bazı NATO ülkele-
rinin sınırlarında olacaktır.” diye konuştu.

Batılı ülkelerde Ukrayna ve Rusya arasındaki
savaş ihtimaline yönelik panik havası oluşturuldu-
ğuna işaret eden Zelenskiy, “Ukrayna ve Rusya
arasında bir savaştan bahsederken son derece
dikkatli olunmalı. 2019’da başkan olduğumda Ma-
riupol’a gittim ve o zaman da silah sesleri duyabi-
liyorduk.” dedi.

Zelenskiy, mevcut durumun, geçen yıla kı-
yasla farklı olmadığını anlatarak, “İngiltere’de, Al-
manya’da, Fransa’da, Litvanya’da basın savaş
olduğu izlenimi veriyor Ama durum böyle değil

Bu paniğe ihtiyacımız yok. Asker sayısı arttı ama
bunu 2021’in başında, Rusya’nın askeri tatbikatla-
rıyla ilgili söylemiştim. Durumun o zamanlarda-
kinden daha gergin olduğunu düşünmüyorum.”
ifadelerini kullandı.

Bir savaş olup olmayacağını net
bir şekilde söylemenin mümkün olma-
dığını kaydeden Zelenskiy, “Savaş ola-
bilir. Tam ölçekli bir savaş olacaksa, o
zaman sadece Ukrayna ile veya sa-
dece devletimizin topraklarında bir
savaş olmayacak. Enformasyon ve
siber saldırıları da içeren hibrit bir
savaş olacak.” dedi.

Ukrayna’nın her türlü senaryo
için hazırlandığını vurgulayan Zelens

kiy, “Mümkün olan her şekilde hazırlanıyoruz.
Sessiz bir askeri hazırlık ve diplomasi uygulan-
ması gerektiğine inanıyorum. Yüksek olasılıklı teh-
ditlere hazırlanıyoruz ancak içinde bulduğumuz

gerçekliği de anlıyoruz.” ifadelerini
kullandı.

Zelenskiy, olası bir Rusya saldı-
rısında 2014’te olanların tekrar ya-
şanmayacağını belirterek, “Birincisi,
o dönem şimdiki gibi bir ordumuz
yoktu. İkincisi, o dönem insanların
yaklaşımı farklıydı, şimdi herkes son
derece vatansever. Geçici olarak
işgal edilen topraklarda yaşananları
herkes görüyor ve bunu istemediği-
mizi herkes biliyor ” diye konuştu
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Yeni yılınız kutlu olsun

� 

� 

23 Kasım 1992, Mölln saldırısı hak-
kında Hamburg Eyalet Parlamentosu
SPD Milletvekili Barış Öneş Bird basın
bildirisi yayınladı. Milletvekili Barış
Öneş’in basın açıklamasını aynen ya-
yınlıyoruz.
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2022’nin tüm insanlığa hayırlıolmasını temenni ederiz
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� Ali Akdemir  Hamburg /Türkses
Hamburg'un Wilhelmsburg semtinde bulu-

nan  Bürgerhaus salonunda  sergilenen oyunun
galasına izlemeye gelenler arasında, SPD millet-
vekili Ali Şimşek, Yeşiller partisinden Bayram
İnan, Hamburg Atatürkçü Düşünce derneği eski
başkanı Çoşkun Çoştur, Hamburg Eyalet meclisi
eski milletvekili adayi Sedat Şahin, ressam Hüse-
yin Varol, tiyatro oyuncuları Serfiraz Vural, Nuh-
mettin Karagül Lamira salonu  işletmecisi İmren
Mutu-Turgut Duman olmak üzere bir çok tiyat-
rosever mevcuttu.   
HEM GÜLDÜRDÜ HEM DÜŞÜNDÜRDÜLER!

„Yaşamın Kıyısında“ adlı oyunu seyirciyle
buluşturan Anatolia Tiyatro oyuncuları gala ge-
cesinde ayakta alkışlanarak, başarılı bir perfor-
mans sergilediler.

Wilhelmsburg  semtindeki  bulunan salonda

sahnelenen oyun, seyircileri bir yanda güldürür-
ken, diğer yanda düşündürmeyi başardı.

İki perdelik toplumsal-sosyal içerikli  oyu-
nun  yönetmenliğini Ahmet Çavunmirza yaptı.
Oyunun sunumu sanatçı Pınar Ergin,  anlatımı
gazeteci Ali Akdemir, ışık-teknik Zühal Gümüş
imzasını taşıdı

„Yaşamın Kıyısında“ oyuncu kadrosunda,
Hüsniye Kargın, Hakan Gök, Cahit Balat, M.Şerif
Özdoğan, Sema Ordu, H. İbrahim Özdoğan, Ali
Akdemir, Oğuzhan Özdemir, Havva Kıran,  Mer-
yem ve Ahmet Çavunmirza yer aldı.

Salonda ayrıca ölümcül hastalığa yakalanan
20 aylık SMA hastası Fatma Zehra bebek için,
yardımsever gönüllüler tarafından bağış kam-
panyası standı  açıldı. Bu anlamlı çaba, tiyatroya
gelen izleyiciler tarafından taktirle karşılandı.  

Ayakta Alkışlandılar...

Tiyatroya pandemi döneminde yeni bir he-
yecan ve soluk getiren Anatolia Tiyatronun  ba-
şarılı oyuncuları, güzel seçilmiş sosyal icerikli bir
oyunla  2022 yılının başında perdelerini açarak
muhteşem geçen bir "Gala Akşamı" bitiminde
seyirciler tarafından uzunca bir  süre ayakta al-
kışlandılar.

Son dönemdeki kollektif tiyatro anlayışının
en iyi örneklerinden sayılabilecek oyunda tiyatro
gurubundaki yılların  tecrübeli oyuncuları,  sah-
nede tiyatroya yeni katılan  arkadaşlarının  he-
yecanından kaynaklanan eksikleride  başarıyla
kapatmaları, sahne geçişlerinin çok hızlı ve akıcı
olması, oyundan dikkatleri çeken bir kaç önemli
noktaydı.  Ayrıca sahne dekoru ve kostümleride
oyun için özenle seçilmis, oyunla iyi örtüşmüş
faktörlerdi. 

Avrupada yaşayan insanlarımızın kendi
güzel kültürlerini yaşatma gayretinin, tiyatroyu
sevdirme girişiminin  bir parçası olarak olarak
değerlendirelebilecek bu çaba,  özellikle kovid
19 pandemi kurallarına uyularak ve özen göste-
rilerek yapılan organizeyi seyirciler alkışlarıyla
destekleyerek tam not verdiler.

2021 yılının başlarında oynanması planla-
nan pandemiden dolayı  ertelenen oyuna,
büyük emek ve çabalarla zorlu kovid 19  koşulla-
rında uzun süredir hazırlandıklarını

belirten yönetmen Ahmet Çavunmirza,  gala
gecesine seyircinin göstermiş olduğu katılım ve
ilgiden dolayı da  teşekkür etti. 

Tiyatro Anatolia seyircilere
keyifli anlar yaşattı!..
Hamburg Anatolia Tiyatro  grubu, uzunca bir süredir üzerinde emek vererek,  titiz bir şekilde
hazırlandıkları, usta oyuncu ve tiyatro yazarı Şeref Çetin tarafından kaleme alınan „Yaşamın
Kıyısında“ oyununun muhteşem geçen „Gala“ gecesinde, seyirciye önemli mesajlar verdiler.

Atatürk Kupası kuraları çekildi!
Hamburg’da her yıl ge-

leneksel olarak düzenlenen
„Hamburg Atatürk Kupası“

� Ali Akdemir Hamburg / Türkses
15 takımın katılacağı Atatürk kupasının kuralarını,

Hamburg Eyalet Meclisi SPD milletvekili Güngör Yılmaz

lah Akar, Kamuran Pelek, Hurşit Köse, Kemal Kiremitçi-
oğlu’nun  yanı sıra, SPD Hamburg Eyalet Meclisi Millet-
vekili Güngör Yılmaz,  Muavin Konsolos Cemal Alsulu ve

FC Lauenburg, FC Lübeck Türkspor-FC Neuenfelde, Neu-
münster Türkspor-FC Türkiye, İnter Türkspor Kiel-Fa-
tihspor, AKM Lübeck-İnter 2000, Harburg Türkspor-

� Vedat Alyaz Hamburg / Türkses 
HOLLYWOOD- Dünyanın gelmiş geçmiş eni iyi bok-

sörü olarak kabul edilen merhum Muhammed Ali’nin
eşi Belinda Body’in sarılıp öperek ringe gönderdiği Ali
Eren Demirezen, Amerikalı Gerald Washington’a karşı-
sında muhteşem bir maç çıkardı. Güçlü rakibine indir-
diği yumruklarda perişan eden sporcumuz karşılaşmayı
teknik nakavt ile kazandı. Boks dünyasında büyük yankı
uyandıran bu zaferin ardından sporcumuza arka ar-
kaya teklifler yağmaya başladı. Sporcumuzun promo-
törü ve EC BOXİNG Yönetim Kurulu Başkanı Erol Ceylan,
‘Amerika’da çıkardığı üç boksörünün de büyük başarıya
imza attığını belirterek, ‘Ali’nin performansından çok
memnun kaldım. Büyük başarılara imza atacağını bu
karşılaşma ile ıspatladı. Kendisiyle gurur duyuyorum.
Yine boksörlerimizden Viktor Faust’ta muhteşem bir
nakavt ile güçlü rakibini yendi. Kıran kırana geçen bu
maç Amerika’da yılın maçı olarak görülüyor şu an. Ay-
rıca yine boksörlerimizden Christian Hammer’de son
anda bir boksörün Corona olması nedeniyle ringe çıktı.
Hazırlıklı olmamasına rağmen iyi bir mücadele verdi’
şeklinde konuştu.

Bülent Başer, ‘Zorlu antrenmanlarla zafere
ulaştık’

EC BOXİNG baş antrenörü Bülent Başer, Amerika
maçlarına çok iyi hazırlandıklarını ve bunun meyvelerini
aldıklarını vurgulayarak, ‘Amerika’daki maçların kolay
olmadığını ve orada sadece hak edenin kazandığını tüm
dünya bilir. Biz de bu bilinçle çok zorlu antrenmanlar ya
parak, kan-ter akıttık. Sporcularım da verdiğim taktik-
leri tam olarak yerine getirdiler ve gurur
duyabileceğimiz büyük zaferlerle Amerika’dan ayrıldık.
Bundan sonraki karşılaşmaların daha da büyük perfor-
mans istediğinin bilinciyle çalışmalarımıza devam ede-
ceğiz’ dedi. Kulübün basın danışmanı Vedat Alyaz, bu
sonuçlarla Ali Eren Demirezen’in on altı maçın on ikisini
nakavtla olmak üzere on beşini kazanarak büyük bir za-
fere imza attığını ve dünya sıralamasında 26. sıraya yer-
leştiğini belirtti. Yine kulüp boksörlerinden Viktor
Faust’un dokuz maçın yedisi nakavt olmak üzere hepsin
kazanarak muhteşem bir karneye sahip olduğunu vur-
guladı. Vedat Alyaz, Viktor Faust’un dokuz maçta dünya
sıralamasında 63. Sıraya yerleştiğini ve bunun boks
dünyasında mucizevi bir başarı olduğunun altını çizdi.

Ali Eren’den ABD’de muhteşem
bir zafere imza attı
Türk boksunun parlayan yıldızlarından ağır sıklet Ali
Eren Demirezen, Amerika Hollywood’da çıktığı zorlu
maçta Amerikalı rakibini devirerek muhteşem bir za-
fere imza attı. Karşılaşmanın ardından ringe çıkan ef-
sane boksör Muhammed Ali’nin eşi Belinda Body,
‘Eşimin adını ringlerde yeniden yaşatacak bir boksör
Türkiye’den çıktığı için çok mutluyum’ dedi.
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